



SINGULAR PEOPLE S.A.

Convocatoria Junta General Ordinaria de
Accionistas 2024

SNGULAR

SINGULAR PEOPLE, S.A.

CONVOCATORIA DE JUNTA GENERAL ORDINARIA DE ACCIONISTAS

Por acuerdo del Consejo de Administración de SINGULAR PEOPLE, S.A. (la "Sociedad"), de 21 de marzo de 2024, se convoca a los señores accionistas a la Junta General Ordinaria que se celebrará en Madrid, en el domicilio social, sito en calle Labastida, número 1, C.P. 28034, el día 8 de mayo de 2024 a las 12:30 horas, en primera convocatoria, y a la misma hora y en el mismo lugar, el día 9 de mayo de 2024, en segunda convocatoria.

Se prevé que la Junta General se celebre en primera convocatoria, esto es, el 8 de mayo de 2024, a las 12:30 horas. De cambiar esta previsión, se comunicará oportunamente.

El Consejo de Administración ha acordado posibilitar también la asistencia a la Junta General a través de medios telemáticos, de conformidad con lo previsto en los Estatutos Sociales de la Sociedad y en la presente convocatoria.

Asimismo, la Sociedad se reserva la posibilidad de realizar las modificaciones de la convocatoria que resulten oportunas a la vista de las circunstancias concurrentes o de los cambios legales que puedan producirse, incluyendo, conforme a lo dispuesto en el artículo 10º de los Estatutos Sociales, la posibilidad de celebrar la Junta General de forma exclusivamente telemática, esto es, sin asistencia física de accionistas y representantes. En ese caso, se informaría oportunamente a los accionistas mediante la publicación de un anuncio, en los términos que procedan.

La Junta General se celebrará de acuerdo con el siguiente

ORDEN DEL DÍA

PRIMERO.- Examen y aprobación, en su caso, de las Cuentas Anuales (Balance, Cuenta de Pérdidas y Ganancias, Estado de Cambios en el Patrimonio Neto, Estado de Flujos de Efectivo y Memoria) y del Informe de Gestión de SINGULAR PEOPLE, S.A. correspondientes al ejercicio cerrado a 31 de diciembre de 2023.

SEGUNDO.- Examen y aprobación, en su caso, de la gestión desarrollada por el Consejo de Administración de la Sociedad correspondiente al ejercicio 2023.

TERCERO.- Examen y aprobación, en su caso, de la propuesta de distribución del resultado del ejercicio de la Sociedad cerrado a 31 de diciembre de 2023.

CUARTO.- Examen y aprobación, en su caso, de las Cuentas Anuales Consolidadas (Estado de Situación Financiera Consolidado, Cuenta de Resultados Consolidada, Estado Consolidado de Resultados Global, Estado de Cambios en el Patrimonio Neto Consolidado, Estado de Flujos de Efectivo Consolidado y Memoria Consolidada) y del Informe de Gestión Consolidado del grupo consolidado de SINGULAR PEOPLE, S.A. y sociedades dependientes, correspondientes al ejercicio cerrado a 31 de diciembre de 2023.

QUINTO.- Examen y aprobación, en su caso, del Estado de Información no Financiera del Grupo Consolidado de SINGULAR PEOPLE, S.A. correspondiente al ejercicio 2023, de conformidad con lo establecido en la Ley 11/2018, de 28 de diciembre, por la que se modifica el Código de Comercio, el Texto Refundido de la Ley de Sociedades de

SGNULAR

Capital aprobado por el Real Decreto Legislativo 1/2010, de 2 de julio, y la Ley 22/2015, de 20 de julio, de auditoría de cuentas, en materia de información no financiera y diversidad.

SEXTO.- Reelección de auditor para la verificación de las Cuentas Anuales, Informe de Gestión y Estado de información no financiera de SINGULAR PEOPLE, S.A. y su grupo consolidado para el ejercicio 2024.

SÉPTIMO.- Ratificación del nombramiento de Doña Sarah Marie Harmon como consejera designada por cooptación.

OCTAVO.- Ratificación del nombramiento de Doña Begoña Navallas Labat como consejera designada por cooptación.

NOVENO.- Ratificación del nombramiento de Don José Luis Sancho Llerín como consejero designado por cooptación.

DÉCIMO.- Determinación del número de miembros del Consejo de Administración.

DECIMOPRIMERO.- Ampliación del objeto social y nueva redacción, en su caso, del artículo 2º de los Estatutos Sociales.

DECIMOSEGUNDO.- Modificación del régimen de retribución del Consejo de Administración, determinación de modos de organización, y nueva redacción, en su caso, del artículo 11º de los Estatutos Sociales.

DECIMOTERCERO.- Delegación especial de facultades.

DECIMOCUARTO.- Ruegos y preguntas

DECIMOQUINTO.- Redacción, lectura y aprobación, en su caso, del acta de la reunión.

DERECHO DE INFORMACIÓN

En cumplimiento de lo establecido en la normativa aplicable, se hace constar el derecho de los accionistas a examinar en el domicilio social, así como en la página web corporativa de la Sociedad (www.sngular.com), y, en los casos en que legalmente proceda, a obtener o solicitar la entrega o envío gratuito de las propuestas de acuerdos sociales y los documentos que han de ser sometidos a la aprobación de la Junta General.

En particular, de conformidad con el artículo 272 de la Ley de Sociedades de Capital, se hace constar el derecho de los accionistas a obtener de la Sociedad, de forma inmediata y gratuita, a partir de la fecha de publicación de esta convocatoria de Junta General, las Cuentas Anuales individuales y consolidadas y los Informes de Gestión individuales y consolidados de la Sociedad correspondientes al ejercicio 2023, así como el informe del auditor de cuentas.

Asimismo, en los términos previstos en el artículo 287 de la Ley de Sociedades de Capital, cualquier accionista podrá examinar en el domicilio social de la Sociedad o solicitar a ésta que les sea remitida, de forma inmediata y gratuita, copia de los informes del Consejo de Administración relativo a las modificaciones estatutarias que se proponen, en los que se contiene el texto íntegro de las modificaciones propuestas. Toda esta documentación estará a disposición de los accionistas en la sección de la Junta General de Accionistas habilitada en la página web de la Sociedad (www.sngular.com), en el apartado “Inversores”, desde la fecha de publicación de la presente convocatoria.

SGNULAR

De conformidad con lo previsto en el artículo 197 de la Ley de Sociedades de Capital, desde la publicación de la presente convocatoria y hasta el séptimo día anterior al previsto para la celebración de la Junta General, éste inclusive, los accionistas podrán solicitar las informaciones o aclaraciones que estimen precisas acerca de los asuntos comprendidos en el Orden del Día, la cual se les facilitará por escrito hasta el día de la celebración de la Junta General. Todas estas peticiones de información podrán solicitarse mediante la entrega de la petición en el domicilio social de la Sociedad, o mediante su envío por email a la atención del Secretario del Consejo de Administración a la siguiente dirección de correo electrónico: JGA@sngular.com, indicando en el asunto "JGA2024- (texto de la consulta/título del correo electrónico)".

DERECHO DE ASISTENCIA

De acuerdo con lo establecido en el artículo 10º de los Estatutos Sociales, en su redacción vigente al tiempo de la presente convocatoria, tendrán derecho de asistencia a la Junta General los accionistas de la Sociedad que, a título individual o en agrupación con otros accionistas, sean titulares, como mínimo, de diez (10) acciones, siempre que conste previamente a la celebración de la Junta General la legitimación del accionista en los términos previstos por los Estatutos Sociales de la Sociedad y en la presente convocatoria.

Será requisito para asistir a la Junta General que el accionista tenga inscrita la titularidad de sus acciones en el correspondiente registro contable de anotaciones en cuenta con, al menos, cinco (5) días naturales de antelación al día en que haya de celebrarse la Junta General, y se disponga de la correspondiente tarjeta de asistencia o certificado de legitimación emitido por la entidad encargada de la llevanza de los registros contables o entidades adheridas, u otro medio acreditativo válido que le acredite como accionista a juicio y criterio de la Sociedad.

La tarjeta de asistencia, delegación y voto, así como las instrucciones para su debida cumplimentación, están a disposición de los accionistas en la sección de la Junta General de Accionistas habilitada en la sección de la Junta General de Accionistas de la página web de la Sociedad (www.sngular.com), en el apartado "Inversores", desde la fecha de publicación de la presente convocatoria.

DERECHO DE REPRESENTACIÓN

De conformidad con lo dispuesto en la Ley de Sociedades de Capital y en los Estatutos Sociales, se hace constar que todo accionista que tenga derecho de asistencia podrá hacerse representar en la Junta General por cualquier persona, aunque ésta no sea accionista, quien podrá asistir a la Junta General de forma presencial o telemática según lo dispuesto en la presente convocatoria.

La representación deberá conferirse por escrito o por los medios de comunicación a distancia que se especifican a continuación con carácter especial para la presente Junta General, de acuerdo con lo previsto en el artículo 184 de la Ley de Sociedades de Capital.

La representación por medios de comunicación a distancia deberá ser otorgada mediante cualquiera de los medios siguientes para que pueda ser considerada válida:

- (a) Correspondencia postal, haciendo llegar al domicilio social de la Sociedad la tarjeta de asistencia, delegación y voto a distancia debidamente cumplimentada y firmada, junto con una fotocopia de su documento

SNGULAR

nacional de identidad, a la atención del Secretario del Consejo de Administración; o;

- (b) Comunicación electrónica con la Sociedad a través de la siguiente dirección de correo electrónico: JGA@sngular.com, a la que se acompañará copia en formato electrónico de la tarjeta de asistencia, delegación y voto a distancia y que incorpore la firma, junto con una fotocopia de su documento nacional de identidad.

En el caso de accionistas personas jurídicas, se deberá remitir a la Sociedad fotocopia de la escritura o documento fehaciente del que se deriven las facultades de la persona física que firma la tarjeta de representación o votación a distancia en nombre de la entidad jurídica.

Para su validez, la representación conferida por cualquiera de los medios de comunicación a distancia citados en los apartados (a) y (b) anteriores habrá de recibirse por la Sociedad antes de las 23:59 (CET) horas del tercer día anterior al previsto para la celebración de la Junta General en primera convocatoria.

La representación es siempre revocable y la asistencia personal o por medios telemáticos del representado a la Junta General de Accionistas tendrá el valor de revocación.

ASISTENCIA PRESENCIAL A LA JUNTA GENERAL

Los accionistas o representantes que deseen acudir de forma presencial a esta Junta General deberán presentar su tarjeta de asistencia, junto con un documento identificativo, al personal encargado del registro de los accionistas el día y lugar de celebración de la Junta, antes de la media hora inmediatamente anterior a la hora prevista para su celebración, previa acreditación de la titularidad de sus acciones de conformidad con lo anteriormente dispuesto.

Se hace constar que, a efectos de acreditar la identidad de los accionistas, o de quien debidamente les representen, a la entrada del lugar donde se celebre la Junta General, deberán presentar el documento nacional de identidad o de cualquier otro documento oficial en vigor generalmente aceptado a estos efectos.

Por último, con el fin de permitir un ordenado desarrollo de la Junta General, se solicita a aquellos accionistas y a sus representantes que decidan acudir de forma presencial, que lo pongan en conocimiento de la Sociedad a través de la dirección de correo electrónico JGA@sngular.com con, al menos, 72 horas de antelación a la celebración de la Junta General en primera convocatoria.

ASISTENCIA TELEMÁTICA A LA JUNTA GENERAL

De conformidad con lo dispuesto en el artículo 10º de los Estatutos Sociales y el artículo 182 de la Ley de Sociedades de Capital, la participación en la Junta General podrá realizarse mediante videoconferencia a través de dispositivos con acceso a internet en los términos indicados a continuación.

Los accionistas o representantes que deseen asistir mediante la utilización de medios telemáticos a esta Junta General deberán comunicar a la Sociedad su intención de participar en la Junta General por videoconferencia con, al menos, 72 horas de antelación a la celebración de la Junta General en primera convocatoria, mediante correo electrónico dirigido a la dirección JGA@sngular.com. La dirección de correo electrónico deberá de ser la que posteriormente se utilice para la conexión a la Junta General mediante los medios telemáticos.

SGNULAR

En dicho correo electrónico, el accionista o el representante del accionista deberá adjuntar una copia de su documento nacional de identidad y de la tarjeta de asistencia debidamente cumplimentada y firmada. En el caso de accionistas personas jurídicas, la persona física representante además deberá acompañar copia de la escritura o documento que acredite su representación a los efectos de justificar la misma.

La Sociedad remitirá al accionista que hubiera manifestado su intención de asistir por videoconferencia un correo electrónico con el enlace para acceder a la Junta General.

El accionista que desee asistir por videoconferencia deberá acceder a la Junta General a través del enlace habilitado al efecto, desde una hora antes de la fijada para el inicio de la Junta y hasta la hora fijada para la celebración de la Junta General.

No se admitirá ni la comunicación de asistentes por videoconferencia fuera del plazo indicado anteriormente (72 horas antes a la celebración de la Junta General en primera convocatoria) ni las conexiones que se realicen después de la hora fijada para el inicio de la celebración de la Junta General.

A aquellos accionistas o representantes que se conecten después de la hora fijada para el inicio de la Junta General se les permitirá que se conecten con el fin de que, si así lo desean, puedan seguir el desarrollo de la reunión, pero ni los referidos accionistas y representantes (ni sus representados) serán incluidos en la lista de asistentes.

La Sociedad se reserva el derecho de solicitar a los accionistas o representantes los medios de identificación adicionales que considere necesarios para comprobar su identidad.

Las respuestas a los accionistas que ejerçiten su derecho de información durante la Junta General se producirán por escrito durante los siete (7) días naturales siguientes a su finalización.

VOTO A DISTANCIA CON CARÁCTER PREVIO A LA CELEBRACIÓN DE LA JUNTA GENERAL

Los accionistas con derecho de asistencia podrán emitir a distancia su voto sobre las propuestas relativas a los puntos comprendidos en el Orden del Día con carácter previo a la celebración de la Junta General a través de los siguientes medios y atendiendo a los siguientes requisitos e instrucciones:

- (a) Correspondencia postal, haciendo llegar al domicilio social de la Sociedad la tarjeta de asistencia, delegación y voto a distancia debidamente cumplimentada y firmada, junto con una fotocopia de su documento nacional de identidad, a la atención del Secretario del Consejo de Administración; o
- (b) Comunicación electrónica con la Sociedad a través de la siguiente dirección de correo electrónico JGA@sngular.com, a la que se acompañará copia en formato electrónico de la tarjeta de asistencia, delegación y voto a distancia y que incorpore la firma, junto con una fotocopia de su documento nacional de identidad.

Para su validez, el voto emitido por cualquiera de los citados medios habrá de recibirse por la Sociedad antes de las 23:59 (CET) horas del día inmediatamente anterior al previsto para la celebración de la Junta General en primera convocatoria.

SGULAR

Los accionistas que hayan emitido su voto a distancia en los términos indicados serán considerados como presentes a los efectos de la constitución de la Junta General.

El voto emitido a distancia quedará sin efecto por la asistencia personal o por medios telemáticos a la reunión del accionista que lo hubiera emitido.

PARTICIPACIÓN Y VOTO DURANTE LA JUNTA GENERAL A TRAVÉS DE MEDIOS TELEMÁTICOS

Aquellos accionistas y sus representantes que deseen asistir a la Junta General a través de medios telemáticos deberán remitir las preguntas y/o intervenciones, por escrito, mediante correo electrónico a la siguiente dirección de correo electrónico: JGA@sngular.com, antes de las 20:00 (CET) horas del día inmediatamente anterior al previsto para la celebración de la Junta General en primera convocatoria.

La emisión del voto por videoconferencia sobre las propuestas relativas a puntos comprendidos en el orden del día, así como sobre las propuestas de acuerdos de aquellos asuntos no comprendidos en el orden del día que se hubieran presentado en los supuestos legalmente admisibles, se realizará tras la lectura de las mismas por el Secretario y conforme a las instrucciones que proporcione a tal efecto el Presidente.

Se considerará que el accionista presente vota a favor de las propuestas presentadas por el Consejo de Administración, salvo que manifieste expresamente lo contrario.

En todo caso, el proceso de votación por videoconferencia respecto de todas las propuestas sometidas a la Junta General finalizará cuando, tras la lectura de las mismas, se declare por el Presidente la conclusión del período de votación de las propuestas de acuerdo.

Los votos emitidos mediante la asistencia por videoconferencia de los accionistas prevalecerán sobre los votos emitidos anticipadamente a distancia y los poderes de representación otorgados con anterioridad a la celebración de la Junta General.

La Sociedad se reserva el derecho a adoptar las medidas pertinentes en relación con los mecanismos de asistencia por videoconferencia a la Junta General cuando razones técnicas o de seguridad lo requieran o impongan. La Sociedad no será responsable de los perjuicios que pudieran ocasionarse al accionista derivados de averías, sobrecargas, caídas de líneas, fallos en la conexión o cualquier otra eventualidad de igual o similar índole, ajenas a la voluntad de la Sociedad, que impidan la utilización de los mecanismos de asistencia por videoconferencia a la Junta General.

DATOS PERSONALES

Los datos de carácter personal que los accionistas remitan a la Sociedad para el ejercicio de sus derechos de asistencia, voto y delegación en la Junta General o que sean facilitados por las entidades en las que dichos accionistas tengan depositadas sus acciones, serán tratados con la única finalidad de gestionar la celebración de la Junta General, el cumplimiento del ejercicio de los derechos de los accionistas, así como el cumplimiento de las obligaciones legales de la Sociedad. Esos datos personales se incorporarán a un fichero cuyo responsable es SGULAR PEOPLE, S.A. En caso de que en la tarjeta de asistencia o delegación se incluyan datos de carácter personal referentes a personas físicas distintas del titular, el accionista deberá contar con el consentimiento de los titulares para la cesión de los datos personales a la Sociedad e informarles de los extremos indicados en esta convocatoria en relación

SNGULAR

con el tratamiento de datos personales. Los titulares de los datos tendrán la posibilidad de ejercer sus derechos de acceso, rectificación, cancelación, oposición y portabilidad, de conformidad con lo dispuesto en las normas vigentes, mediante el envío de un escrito identificado con la referencia “Protección de Datos Junta General Ordinaria 2024” dirigido al domicilio social de la Sociedad, Calle Labastida, número 1, C.P. 28034, Madrid (España) o a la dirección de correo electrónico JGA@sngular.com.

INFORMACIÓN GENERAL

Para cualquier aclaración o información adicional, los accionistas pueden dirigirse a la Sociedad, a través de los siguientes medios:

- Envío por correo postal al domicilio social: Calle Labastida, número 1, C.P. 28034, Madrid (España).
- Teléfono número +34672215732 en días laborables, de lunes a viernes, y de 10:00AM a 17:00 PMhoras.
- Correo electrónico: JGA@sngular.com indicando en el asunto “JGA2024 - (texto de la consulta/título del correo electrónico)”.

Todas las referencias realizadas en este anuncio a la página web corporativa deben entenderse hechas a www.sngular.com.

En Madrid, a 21 de marzo de 2024

D. José Luis Vallejo Pizarro

Presidente del Consejo de Administración





The unconventional,
delivered



SNGULAR





SINGULAR PEOPLE S.A.

Notice of 2024 Ordinary General
Shareholders' Meeting

SNGULAR

SINGULAR PEOPLE, S.A.

NOTICE OF ORDINARY GENERAL SHAREHOLDERS' MEETING

By resolution of the Board of Directors of SINGULAR PEOPLE, S.A. (the "Company"), dated March 21, 2024, the shareholders are hereby summoned to the Ordinary General Shareholders' Meeting to be held in Madrid, at the Company's registered office, located at Labastida, 1, C.P. 28034, on May 8, 2024 at 12:30 p.m., on first call, and at the same time and place, on May 9, 2024, on second call.

The General Meeting is expected to be held on first call, i.e. on May 8, 2024, at 12:30 p.m. The General Meeting will be held at 12:30 p.m. on May 8, 2024. Should this forecast change, it will be communicated in due course.

The Board of Directors has also agreed to make it possible to attend the General Shareholders' Meeting by telematic means, in accordance with the provisions of the Company's Bylaws and this notice of meeting.

Likewise, the Company reserves the possibility of making such modifications to the notice of meeting as may be appropriate in view of the circumstances or legal changes that may arise, including, in accordance with the provisions of Article 10 of the Bylaws, the possibility of holding the General Meeting exclusively by telematic means, that is, without the physical attendance of shareholders and proxies. In this case, the shareholders would be duly informed through the publication of an announcement, in the appropriate terms.

The General Meeting will be held as follows

AGENDA

FIRST. - Examination and approval, as the case may be, of the Annual Accounts (Balance Sheet, Profit and Loss Statement, Statement of Changes in Net Equity, Cash Flow Statement and Annual Report) and of the Management Report of SINGULAR PEOPLE, S.A. for the year ended December 31, 2023.

SECOND. - Examination and approval, as the case may be, of the management carried out by the Board of Directors of the Company for the year 2023.

THIRD. - Examination and approval, as the case may be, of the proposed distribution of the Company's profit for the year ended December 31, 2023.

FOURTH. - Examination and approval, as the case may be, of the Consolidated Financial Statements (Consolidated Statement of Financial Position, Consolidated Income Statement, Consolidated Statement of Comprehensive Income, Consolidated Statement of Changes in Equity, Consolidated Statement of Cash Flows and Consolidated Annual Report) and of the Consolidated Management Report of the consolidated group of SINGULAR PEOPLE, S.A. and subsidiaries, corresponding to the year ended December 31, 2023.

FIFTH. - Examination and approval, as the case may be, of the Statement of Non-Financial Information of the Consolidated Group of SINGULAR PEOPLE, S.A. for fiscal year 2023, in accordance with the provisions of Law 11/2018, of December 28, which amends the Commercial Code, the Consolidated Text of the Spanish Companies Act and the Spanish Companies Act approved by Royal Legislative Decree 1/2010, of July 2, and Law 22/2015,

SNGULAR

of July 20, on auditing of accounts, regarding non-financial information and diversity.

SIXTH. - Re-election of the auditor for the verification of the Annual Accounts, Management Report and Statement of non-financial information of SINGULAR PEOPLE, S.A. and its consolidated group for the fiscal year 2024.

SEVENTH. - Ratification of the appointment of Ms. Sarah Marie Harmon as director appointed by cooptation.

EIGHTH. - Ratification of the appointment of Ms. Begoña Navallas Labat as director appointed by cooptation.

NINTH. - Ratification of the appointment of Mr. José Luis Sancho Llerín as director appointed by cooptation.

TENTH. - Determination of the number of members of the Board of Directors.

ELEVENTH. - Expansion of the corporate purpose and new wording, if applicable, of Article 2 of the Company's Bylaws.

TWELFTH. - Modification of the remuneration system for the Board of Directors, determination of organizational methods, and new wording, if applicable, of Article 11 of the Company's Bylaws.

THIRTEENTH. - Special delegation of powers.

FOURTEENTH. - Questions and Answers

FIFTEENTH. - Drafting, reading and approval, as the case may be, of the minutes of the meeting.

RIGHT OF INFORMATION

In compliance with the provisions of the applicable regulations, it is hereby stated that shareholders are entitled to examine at the Company's registered office, as well as on the Company's corporate website (www.sngular.com), and, where legally applicable, to obtain or request the delivery or sending free of charge of the proposed corporate resolutions and the documents to be submitted for approval by the General Shareholders' Meeting.

In particular, in accordance with Article 272 of the Capital Companies Act, the shareholders' right to obtain from the Company, immediately and free of charge, as from the date of publication of this notice of the General Shareholders' Meeting, the individual and consolidated Annual Financial Statements and the individual and consolidated Management Reports of the Company for fiscal year 2023, as well as the auditor's report.

Likewise, under the terms set forth in Article 287 of the Capital Companies Act, any shareholder may examine at the Company's registered office or request the Company to send them, immediately and free of charge, a copy of the reports of the Board of Directors regarding the proposed amendments to the Bylaws, containing the full text of the proposed amendments. All this documentation shall be available to the shareholders in the General Shareholders' Meeting section set up on the Company's website (www.sngular.com), in the "Investors" section, as from the date of publication of this notice.

SNGULAR

In accordance with the provisions of Article 197 of the Capital Companies Act, from the publication of this notice and up to and including the seventh day prior to the day scheduled for the General Meeting, shareholders may request any information or clarifications they deem necessary regarding the matters included in the Agenda, which shall be provided to them in writing up to the day of the General Meeting. All such requests for information may be requested by delivering the request to the registered office of the Company, or by sending it by e-mail to the attention of the Secretary of the Board of Directors to the following e-mail address: JGA@sngular.com, indicating in the subject "AGM2024- (text of the consultation/title of the e-mail)".

RIGHT TO ASSISTANCE

In accordance with the provisions of Article 10 of the Company's Bylaws, as amended at the time of this notice, shareholders of the Company who, individually or in group with other shareholders, own at least ten (10) shares, shall have the right to attend the General Meeting, provided that prior to the holding of the General Meeting the shareholder's legal standing is established in accordance with the terms set forth in the Company's Bylaws and in this notice of meeting.

In order to attend the General Meeting, the shareholder must have the ownership of his shares registered in the corresponding book-entry accounting registry at least five (5) calendar days prior to the day on which the General Meeting is to be held, and must have the corresponding attendance card or certificate of legitimacy issued by the entity in charge of keeping the accounting registries or affiliated entities, or other valid means of accreditation that accredits him as a shareholder in the Company's judgment and criteria.

The attendance, proxy and voting card, as well as the instructions for its proper completion, are available to shareholders in the General Shareholders' Meeting section of the General Shareholders' Meeting section of the Company's website (www.sngular.com), in the "Investors" section, as of the date of publication of this notice.

RIGHT OF REPRESENTATION

In accordance with the provisions of the Capital Companies Act and the Company Bylaws, it is hereby stated for the record that any shareholder entitled to attend may be represented at the General Meeting by any person, even if such person is not a shareholder, who may attend the General Meeting in person or by telematic means, in accordance with the provisions of this notice.

The proxy must be conferred in writing or by the means of remote communication specified below especially for this General Meeting, in accordance with the provisions of Article 184 of the Capital Companies Act.

Representation by remote means of communication must be granted by any of the following means to be considered valid:

- (a) By postal correspondence, sending to the Company's registered office the attendance, proxy and remote voting card duly completed and signed, together with a photocopy of the national identity card, to the attention of the Secretary of the Board of Directors; or;
- (b) Electronic communication with the Company through the following e-mail address: JGA@sngular.com, which shall be accompanied by a copy in electronic format of the attendance, proxy and remote voting card and incorporating the sign, together with a photocopy of your national identity document.

SNGULAR

In the case of shareholders who are legal entities, a photocopy of the deed or reliable document from which the powers of the natural person who signs the proxy or absentee voting card on behalf of the legal entity are derived must be sent to the Company.

To be valid, the proxy granted by any of the means of remote communication mentioned in paragraphs (a) and (b) above must be received by the Company before 23:59 (CET) on the third day prior to the day scheduled for the General Meeting on first call.

Representation is always revocable and the personal attendance or attendance by telematic means of the represented party at the General Shareholders' Meeting shall have the value of revocation.

ATTENDANCE IN PERSON AT THE GENERAL MEETING

Shareholders or proxies wishing to attend this General Meeting in person must present their attendance card, together with an identification document, to the personnel in charge of the shareholders' registry on the day and place of the Meeting, before the half hour immediately prior to the time scheduled for the Meeting, after accrediting ownership of their shares in accordance with the above provisions.

It is hereby stated for the record that, for the purpose of accrediting the identity of the shareholders, or of whoever duly represents them, at the entrance to the place where the General Meeting is held, they must present their national identity card or any other generally accepted official document in force for these purposes.

Finally, in order to allow an orderly development of the General Meeting, those shareholders and their representatives who decide to attend in person are requested to inform the Company through the e-mail address JGA@sngular.com at least 72 hours prior to the General Meeting on first call.

TELEMATIC ATTENDANCE TO THE GENERAL MEETING

In accordance with the provisions of Article 10 of the Bylaws and Article 182 of the Capital Companies Act, participation in the General Shareholders' Meeting may be held by videoconference through devices with Internet access under the terms indicated below.

Shareholders or proxies wishing to attend this General Meeting by telematic means must notify the Company of their intention to participate in the General Meeting by videoconference at least 72 hours prior to the holding of the General Meeting on first call, by e-mail to the address JGA@sngular.com. The e-mail address must be the one subsequently used to connect to the General Meeting by telematic means.

In said e-mail, the shareholder or the shareholder's representative must attach a copy of his/her national identity document and of the attendance card duly completed and signed. In the case of shareholders who are legal persons, the individual representative must also attach a copy of the deed or document evidencing his representation for the purpose of justifying the same.

The Company shall send to the shareholder who has expressed his intention to attend by videoconference an e-mail with the link to access the General Meeting.

Shareholders wishing to attend by videoconference must access the General Meeting through the link provided for this purpose, from one hour before the time set for the start of the Meeting until the time set for the holding of the General Meeting.

Neither the communication of attendees by videoconference outside the period indicated above (72 hours prior to the holding of the General Meeting on first call) nor

SNGULAR

connections made after the time fixed for the start of the holding of the General Meeting shall be admitted.

Those shareholders or proxies who connect after the time fixed for the start of the General Meeting will be allowed to connect so that, if they so wish, they can follow the development of the meeting, but neither the referred shareholders and proxies (nor their proxies) will be included in the list of attendees.

The Company reserves the right to request from shareholders or proxy holders such additional means of identification as it deems necessary to verify their identity.

Responses to shareholders exercising their right to information during the General Meeting shall be produced in writing during the seven (7) calendar days following its finalization.

REMOTE VOTING PRIOR TO THE HOLDING OF THE GENERAL SHAREHOLDERS' MEETING

Shareholders with the right to attend may cast their vote remotely on the proposals relating to the items included in the agenda prior to the holding of the General Shareholders' Meeting by the following means and in accordance with the following requirements and instructions:

- (a) Postal correspondence, by sending to the Company's registered office the attendance, proxy and remote voting card duly completed and signed, together with a photocopy of their national identity document, for the attention of the Secretary of the Board of Directors; or
- (b) Electronic communication with the Company through the following e-mail address JGA@sngular.com, to be accompanied by a copy in electronic format of the attendance, proxy and remote voting card and incorporating the sign, together with a photocopy of your national identity document.

To be valid, the vote cast by any of the aforementioned means must be received by the Company before 23:59 (CET) hours on the day immediately prior to the day scheduled for the General Meeting to be held on first call.

Shareholders who have cast their vote remotely in the terms indicated above shall be considered as present for the purposes of the constitution of the General Shareholders' Meeting.

A vote cast remotely shall be rendered ineffective by the attendance in person or by telematic means at the meeting of the shareholder who cast it.

PARTICIPATION AND VOTING AT THE GENERAL MEETING BY TELEMATIC MEANS

Those shareholders and their representatives who wish to attend the General Meeting by telematic means must send their questions and/or interventions, in writing, by e-mail to the following e-mail address: JGA@sngular.com, before 20:00 (CET) hours on the day immediately prior to the day scheduled for the General Meeting on first call.

Voting by videoconference on the proposals relating to items included in the agenda, as well as on the proposed resolutions on those matters not included in the agenda that have been submitted in the legally admissible cases, shall be carried out after the reading of the same by the Secretary and in accordance with the instructions provided for such purpose by the Chairman.

The shareholder present shall be deemed to vote in favor of the proposals submitted by the Board of Directors unless he/she expressly states otherwise.

SNGULAR

In any case, the voting process by videoconference in respect of all the proposals submitted to the General Meeting shall end when, following the reading of the same, the Chairman declares the conclusion of the voting period for the proposed resolutions.

Votes cast by videoconference attendance of shareholders shall prevail over votes cast in advance by remote means and proxies granted prior to the holding of the General Meeting.

The Company reserves the right to adopt the pertinent measures in relation to the mechanisms for attendance by videoconference at the General Shareholders' Meeting when technical or security reasons so require or impose it. The Company shall not be liable for any damages that may be caused to the shareholder because of breakdowns, overloads, line failures, connection failures or any other eventuality of the same or a similar nature, beyond the Company's control, that prevent the use of the mechanisms for attendance by videoconference to the General Meeting.

PERSONAL INFORMATION

The personal data that the shareholders send to the Company for the exercise of their rights to attend, vote and delegate at the General Meeting or that are provided by the entities in which such shareholders have their shares deposited, will be processed with the sole purpose of managing the holding of the General Meeting, the fulfillment of the exercise of the shareholders' rights, as well as the fulfillment of the Company's legal obligations. Such personal data will be included in a file for which SINGULAR PEOPLE, S.A. is responsible. In the event that the attendance or proxy card includes personal data referring to individuals other than the holder, the shareholder must have the consent of the holders for the transfer of the personal data to the Company and inform them of the points indicated in this notice in relation to the processing of personal data. Data subjects shall have the possibility of exercising their rights of access, rectification, cancellation, opposition and portability, in accordance with the provisions of the regulations in force, by sending a letter identified with the reference "Data Protection Ordinary General Meeting 2024" addressed to the registered office of the Company, Calle Labastida, number 1, C.P. 28034, Madrid (Spain) or to the e-mail address JGA@sngular.com

GENERAL INFORMATION

For any clarification or additional information, shareholders may contact the Company through the following means:

- Mailing by post to the registered office: Calle Labastida, 1, C.P. 28034, Madrid (Spain).
- Phone number +34672215732 weekdays, Monday through Friday, and from 10:00 AM to 17:00 PM.
- E-mail: JGA@sngular.com indicating in the subject line "JGA2024 - (text of the query/title of the e-mail)".

All references made in this announcement to the corporate website should be understood to be made to www.sngular.com.

In Madrid, on March 21, 2024

Mr. José Luis Vallejo Pizarro

Chairman of the Board of Directors





The unconventional,
delivered



SNGULAR